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Plats och tid Stadshuset klockan 15.00 – 21.30 

Beslutande Enligt förteckning på s. 2

Övriga närvarande Enligt förteckning på s. 2 och 3

Utses att justera Matti Riukka och Kenneth Wallin

Justeringens plats och tid Stadskontoret fredagen den 21 december 2001, klockan 8.00 

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer 329 - 365
 Yvonne Johnsson

Ordförande _______________________________________________
Kaj Johansson (s)

Justerande _______________________________________________
Matti Riukka (s)  Kenneth Wallin (m)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 2001-12-12
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
anslagets nedtagande

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Hans-Ove Nilson (m)
Kjell Tengelin (m) 
Claes Olsson (m)
Suzan Gelesits (m), (1)
Stefan Caplan (m), (2)
Bengt Möndell (m)
Kenneth Wallin (m)
Bengt Hedberg (m)
Kaj Johansson (s)
Lisbeth Årgårdh (s)
Kenneth Dahlgren (s)
Birgit Svanteson (s)
Ralf Lorentzon (s)
Raili Pedersen (s)
Lars-Erik Möse (s)
Matti Riukka (s)
Maj-Lis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s)
Mabel Hagman (s)
Patrik Karlsson (s)
Marion Carlsson (s)
Inga-Lill Görloff (s)
Jan Johansson (s)
Lars-Axel Karlsson (s)
Marita Aronson (fp)
Hans Broberg (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Stefan Robertson (fp), (4)
Rosi Tholin (fp)
Inga Johnsson (c), (7)
Bengt Spiik (c)
Maija Savolainen (v)
Peter Westlund (v), (1)
Åke Nises (v)
Yvonne Gillberg (v)
Jan Kronberg (v)
Laila Åkerberg (mp)

Hans Sternlycke (mp)
Kent Helgesson (mp)
Marie-Anne Halonen (mp)
Peter Johnson (kd)
Åke Bergendahl (kd)
Benny Strandberg (kd)
Hans-Olof Engvall (kd)
Elisabet Winsnes (kd)
Gunborg Hermansson (kd)
Sonja Gustafsson (spi)
Bengt Blomstrand (spi)
Lars G Andersson (spi)
Beatrice Philipson (spi)

Tjänstgörande ersättare

Ingela Ohldin (m)
Marie Follin (m)
Bengt Nilsson (m), (12)
Tony Björkman (m)
Nils Åberg (m)
Lars-Erik Malmfelt (m)
Berndt Runberg (s)
Berith Stålhammar (s)
Kent Brattberg (s)
Göran Levin (fp)
Ingemar Johansson (c), (8)
Lennart Svensson (v), (9)
Karina González (v)
Gun-Britt Hansson (kd)

Övriga närvarande

Ersättare
Bengt Nilsson (m), (1)
Ulla Englund (s)
Ann-Marie Hallin (s)
Benno Glimmerfalk (s)
Jonny Blomgren (s)
Margareta Krakowski (fp), (6)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Ingemar Johansson (c), (7)
Lennart Svensson (v), (10)
Marianne Ahlqvist (mp)
Ivar Gustafsson (kd), (11)
Folke Nises (kd)
Gun André (spi)

Tjänstemän 
Yvonne Johnsson, stadskontoret 
Jan Persson, ”- 
Jan Rösman, ”-  
 
(1) = 17.00 – 21.30, § 334 - 365
(2) = 16.10 – 21.30, § 332 - 365
(3) = 15.00 – 16.10, § 329 - 331 
(4) = 16.30 – 21.30, § 333 - 365
(5) = 15.00 – 16.30, § 329 - 332
(6) = 16.20 – 21.30 
(7) = 15.00 – 18.05, § 329 - 338
(8) = 18.05 – 21.30, § 339 - 365
(9) = 15.00 – 16.50, § 329 - 333
(10) = 16.50 – 17.20
(11) = 17.30 – 20.30
(12) = 15.00 – 17.00, § 329 - 333

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 329

Ändring av föredragningslistan 

Kommunfullmäktige beslutar att följande ärende skall utgå vid dagens 
sammanträde

5. Dnr 305/01 293
Förslag avseende försäljning av fastigheter för äldrebostäderna/vården-
heterna Sörgården, Fässbergshemmet, Lackarebäckshemmet och Brogården 
till Mölndalsbostäder AB samt aktieägartillskott till Kvarnfallet Mölndal AB.
(Handling 2001:160).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 330
Kommunens revisorer

Meddelanden

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. kommit in till kommun-
fullmäktige

1. Dnr 370/01 710
Skrivelse från Jan Kronberg (v) om återtagande av sin interpellation om 
maxtaxans införande.

2.
Tack från Kenneth Wallin för uppvaktning på hans 60-årsdag.

3.
Följande revisionsrapporter har överlämnats till kommunfullmäktige för 
diskussion

A. Arbetsmiljöverksamheten i kommunen. (Handling 2001:155).

B.  Kompetensförsörjning inom äldreomsorgen – kartläggning. (Handling 
2001:156).

C.  Kvalitet på undervisningsresultat inom barnomsorgs- och utbildningsnämnden samt 
gymnasienämnden. (Handling 2001:157).

Anföranden

Rapport A
Anföranden hålls av Åke Nises (v), Maija Savolainen (v), Ralf Lorentzon (s), 
Laila Åkerberg (mp), Bengt Odlöw (s), Göran Levin (fp), Benny Strandberg 
(kd) och Hans Sternlycke (mp). Kommundirektör Jan Rösman lämnar vissa 
kommentarer.

Rapport B
Hans Sternlycke (mp), Kent Helgesson (mp) och Lars-Axel Karlsson (s).

Rapport C
Hans-Ove Nilson (m).

Kommunfullmäktiges beslut

Skrivelser och revisionsrapporter läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 331 Dnr 555/01 110
Denny Olofsson
Länsstyrelsen
Förtroendemanna-

Begäran från Denny Olofsson (c) om befrielse från uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige

registret
I en skrivelse den 10 december 2001 anhåller Denny Olofsson om att bli 
befriad från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige.

Denny Olofsson är invald för Centerpartiet.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller framställningen och anhåller att länsstyrelsen 
skall verkställa ny sammanräkning för utseende av en ny ersättare.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:158
Utdrag: § 332 Dnr 552/99 291
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden Ändring av inriktningsbeslut för skolutbyggnad i Lindome
Planeringsutskottet
Lokalförsörjningsut-
skottet
Samfast

Kommunfullmäktige beslutade den 15 december 1999 (§ 233) att inrikt-
ningen för att lösa behovet av skollokaler i Lindome skulle vara följande

- utbyggnad av Skånhällaskolan till F - 9 för västra Lindome 
- Sinntorpsskolan förändras till en 4 - 9 skola
- ny skola för F - 3 byggs vid Klockaregårdens daghem i spår med Sinn-

torpsskolan
- Klockaregårdens fyra förskoleavdelningar flyttar sin verksamhet till 

andra befintliga lokaler (t.ex. barnstugorna i Kyrkängen, Snickare-
gården och Valås).

Utredning har visat att den nuvarande Klockaregårdens förskola uppförts 
inom tidigare grustäkt, som fyllts ut under okontrollerade former. De förore-
ningar som påträffats gör att man kan anta att även miljöfarliga produkter 
eller förorenad jord från annan plats har tippats. 

Ett förslag till annan skoltomt norr om Sinntorpsskolan har därför tagits 
fram.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 okto-
ber 2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har den 10 oktober 2001 (§ 85) upp-
rättat följande förslag till beslut

- Fullmäktige beslutar, med ändring av sitt beslut i § 233/1999, att inrikt-
ningsbeslutet för skollokaler i Lindome ändras så att Klockaregårdens 
skola uppförs på tomten norr om Sinntorpsskolan med samma storlek 
som den skola som planerats på Klockaregårdens förskolas tomt och 
med ett kök utan matsal.

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 10 oktober 2001.

Planeringsutskottet har den 10 oktober 2001 (§ 92) föreslagit att kommun-
styrelsen skall godkänna ett läge norr om Sinntorpsskolan (alt. 1).

Lars-Erik Larsson, barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen, Anders 
Hansson, planeringskontoret samt Eva Andersson, Samfast har i en gemen-
sam tjänsteskrivelse den 24 oktober 2001 redogjort för ärendet.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 332 forts.

Kommunstyrelsen tillstyrkte den 28 november 2001 (§ 315) barnomsorgs-
och utbildningsnämndens förslag till beslut.

Anföranden

Anföranden hålls av Laila Åkerberg (mp), Peter Johnson (kd), Claes Ols-
son (m), Bengt Odlöw (s), Marita Aronson (fp), Hans Sternlycke (mp), Kent 
Helgesson (mp), Lennart Svensson (v), Benny Strandberg (kd) och Lars G 
Andersson (spi).

Yrkanden

Peter Johnson, med instämmande av Laila Åkerberg, Bengt Odlöw, Marita 
Aronson, Lennart Svensson, Benny Strandberg, Hans Sternlycke och Lars G 
Andersson, yrkar bifall till barnomsorgs- och utbildningsnämndens förslag.

Claes Olsson yrkar avslag på barnomsorgs- och utbildningsnämndens för-
slag.

Laila Åkerberg yrkar som ett tillägg att kommunen skall se över möjlig-
heterna att bygga sporthall istället för idrottshall.

Claes Olsson, Bengt Odlöw, Marita Aronson, Lennart Svensson och Benny 
Strandberg yrkar avslag på Laila Åkerbergs tilläggsyrkande.

Hans Sternlycke yrkar som ett tillägg att skolan byggs så att den lätt kan 
ändras till annan verksamhet, t.ex. äldreboende, om elevantalet i framtiden 
skulle minska.

Kent Helgesson yrkar bifall till Hans Sternlyckes tilläggsyrkande medan 
Benny Strandberg och Bengt Odlöw yrkar avslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på barnomsorgs- och utbildningsnämndens 
förslag och avslag på detsamma och finner att kommunfullmäktige bifaller 
barnomsorgs- och utbildningsnämndens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 332 forts.

Ordföranden ställer därefter proposition på Laila Åkerbergs tilläggsyrkande 
och finner att kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer slutligen proposition på Hans Sternlyckes tilläggsyrk-
ande och finner att kommunfullmäktige avslår detta.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med barnomsorgs- och utbild-
ningsnämndens förslag

Kommunfullmäktige beslutar, med ändring av sitt beslut i § 233/1999, att 
inriktningsbeslutet för skollokaler i Lindome ändras så att Klockaregårdens 
skola uppförs på tomten norr om Sinntorpsskolan med samma storlek som 
den skola som planerats på Klockaregårdens förskolas tomt och med ett kök 
utan matsal.

Reservation

Moderata samlingspartiets (bilaga 1, § 332) och Miljöpartiet de Grönas full-
mäktigegrupper reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-12-12 10

Handling 2001:159
Utdrag: § 333 Dnr 484/01 291
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden
Planeringsutskottet

Anslag för om- och tillbyggnad av Sinntorpsskolan samt ny skol-
byggnad

Lokalförsörjningsut-
skottet
Samfast
Ekonomiavdelningen

Kommunfullmäktige fattade den 15 december 1999 ett inriktningsbeslut 
gällande skollokaler i Lindome. Sinntorpsskolan skulle förändras till 4-9 
skola och Klockaregårdens förskola skulle byggas om och till och bli F-3 
skola. 

Utredning har visat att den nuvarande Klockaregårdens förskola uppförts 
inom tidigare grustäkt, som fyllts ut under okontrollerade former. De förore-
ningar som påträffats gör att man kan anta att även miljöfarliga produkter 
eller förorenad jord från annan plats har tippats. 

Ett förslag till annan skoltomt norr om Sinntorpsskolan har därför tagits 
fram.

I budget/plan 2002 – 2004 finns 54 mkr.

Ärendeberedning 

Se planeringsutskottets protokoll den 10 oktober 2001 (§ 92).

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 okto-
ber 2001.

Se barnomsorgs- och utbildningsnämndens protokoll den 10 oktober 2001 
(§ 85).

Se Samfasts tjänsteskrivelse den 11 oktober 2001.

Lokalförsörjningsutskottet har den 18 oktober 2001 (§ 74) föreslagit att full-
mäktige anslår 65,5 mkr för om- och tillbyggnad av Sinntorpsskolan samt 
nybyggnad av skola norr om Sinntorpsskolan. Utskottet förutsätter att er-
sättningsbostäder anordnas för de boende på det tilltänkta området.

Kommunstyrelsen bordlade den 31 oktober 2001(§ 302) ärendet till näst-
kommande sammanträde den 28 november 2001, att behandlas samtidigt 
med förslag om ändring av inriktningsbeslut för skolutbyggnad i Lindome.

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens, planeringskontorets och 
Samfasts gemensamma tjänsteskrivelse den 24 oktober 2001.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 333 forts.

Se Scandiaconsults rapport den 9 november 2001 med geoteknisk undersök-
ning och Samfasts sammanfattning den 27 november 2001.

Se Mölndalsbostäder AB:s skrivelse den 12 november 2001 om ersättnings-
bostäder till boende på det tilltänkta området.

Se stadsarkitektkontorets tjänsteskrivelse den 13 november 2001.

Kommunstyrelsen har den 28 november 2001 (§ 316) föreslagit att full-
mäktige skall bevilja 65,5 mkr för om- och tillbyggnad av Sinntorpsskolan 
samt ny skolbyggnad norr om Sinntorpsskolan.

Kommunfullmäktige har den 12 december 2001 (§ 332) beslutat ändra 
kommunfullmäktiges inriktningsbeslut i § 233/1999 avseende skollokaler 
i Lindome.

Yrkande

Bengt Odlöw (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande 
täckningsförslag: 0,5 mkr år 2001 och 32 mkr år 2002 täcks av rörelse-
kapitalet medan 33 mkr får läggas in i budget för år 2003.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Bengt Odlöws yrkande och finner att det 
bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beviljar 65,5 mkr för om- och tillbyggnad av Sinntorps-
skolan samt ny skolbyggnad norr om Sinntorpsskolan att täckas enligt 
följande: 0,5 mkr år 2001 och 32 mkr år 2002 täcks av rörelsekapitalet 
medan 33 mkr får läggas in i budget för år 2003.

Anmälan om ej deltagande i  beslut

Bengt Möndell (m) anmäler att Moderata samlingspartiets fullmäktigegrupp 
inte deltar i beslutet.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:161
Utdrag: § 334 Dnr 522/01 530
Gatunämnden
Kollektivtrafikutskottet Trafikförsörjningsplan för kollektivtrafiken 2002/2003

Kollektivtrafiken inom Västra Götalandsregionen handhas sedan den 
1 januari 1999 av Västtrafik AB. Enligt aktieägaravtalet skall bolagets 
styrelse efter samråd med regionen och kommunerna varje år fastställa 
en Trafikförsörjningsplan som anger hur verksamheten skall bedrivas.

Västtrafik Göteborgsområdet AB har i november utarbetat förslag till 
Trafikförsörjningsplan 2002/2003 för yttrande. Innehåll och omfattning 
i det förslaget överensstämmer med föreliggande förslag från gatunämnden.

När kommunfullmäktige antog Trafikförsörjningsplan för 2001/2002 den 28 
februari 2001 (§ 36) lämnades ett antal förslag/tillägg vilka skulle utredas in-
för nästa Trafikförsörjningsplan.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 31 oktober 2001.

Gatunämnden föreslår den 12 november 2001 (§ 196) att fullmäktige skall 
godkänna förslag till Trafikförsörjningsplan 2002/2003.

Ronnie Carlsson, gatukontoret, redovisade vid kommunstyrelsens samman-
träde den 28 november 2001 (§ 314) i en förteckning de förslag/tillägg som 
partierna lämnade vid kommunfullmäktige den 28 februari 2001 (§ 36), med 
åtgärder.

Kommunstyrelsen har den 28 november 2001 (§ 314) upprättat följande 
förslag till beslut

- Fullmäktige godkänner förslag till Trafikförsörjningsplan för kollektiv-
trafiken 2002/2003, med tillägget att tomkörning av bussar på väg till 
bussgarage vid dagens slut skall tidtabelläggas, där det är möjligt.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Odlöw (s), Laila Åkerberg (mp), Jan Kron-
berg (v), Inga Johnsson (c), Benny Strandberg (kd), Rosi Tholin (fp), 
Bengt Möndell (m) och Kjell Tengelin (m).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-12-12 13

§ 334 forts.

Yrkanden

Bengt Odlöw, med instämmande av Laila Åkerberg och Inga Johnsson, yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.

Benny Strandberg yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med ändringen 
att ”på väg till bussgarage vid dagens slut” skall strykas.

Inga Johnsson yrkar att nattrafik med buss införs till Inseros vid veckoslut.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Benny 
Strandbergs yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Benny 
Strandbergs yrkande.

Ordföranden ställer därefter proposition på Inga Johnssons tilläggsyrkande 
och finner att kommunfullmäktige bifaller detta.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige godkänner förslag till Trafikförsörjningsplan för 
kollektivtrafiken 2002/2003, med tillägget att tomkörning av bussar skall 
tidtabelläggas, där det är möjligt.

Kommunfullmäktige överlämnar förslag om nattrafik med buss till Inseros 
vid veckoslut till gatunämndens kollektivtrafikutskott.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:162
Utdrag: § 335 Dnr 488/01 702
Arbets- och familje-
stödsnämnden Komplettering av tillsynsavgifterna vid försäljning av folköl

Kommunfullmäktige beslutade den 31 januari 2001 (§ 21) att höja ansök-
ningsavgiften för nyansökningar om serveringstillstånd enligt alkohollagen 
(1994:1738).

Sedan den 1 juli 2001 har det skett vissa förändringar i alkohollagen. Bl.a. 
har reglerna för försäljning av folköl skärpts i syfte att komma till rätta med 
vissa konstaterade problem. Länsstyrelsen i Västra Götaland, socialenheten, 
har i skrivelse rekommenderat kommunerna att ta ut en årlig tillsynsavgift på 
1 000 kronor. 

Ärendeberedning

Se arbets- och familjestödsförvaltningens tjänsteskrivelse den 31 juli 2001.

Arbets- och familjestödsnämndens har den 1 oktober 2001 (§ 122) upprättat
följande förslag till beslut

- Fullmäktige fastställer en årlig avgift för tillsyn över dem som bedriver 
servering eller detaljhandel med folköl till 1 000 kronor.

Kommunstyrelsen tillstyrkte arbets- och familjestödsnämndens förslag den 
28 november 2001 (§ 325).

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp) och Dagmar Callgard (fp).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med arbets- och familjestöds-
nämndens förslag

Kommunfullmäktige fastställer en årlig avgift för tillsyn över dem som 
bedriver servering eller detaljhandel med folköl till 1 000 kronor. 

Tillsynsavgiften gäller fr.o.m. 1 januari 2002.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:163
Utdrag: § 336 Dnr 496/01 206
Byggnadsnämnden

Ändring av taxa för byggnadsnämndens verksamhet

Kommunfullmäktige antog den 13 juni 2001 (§ 145) ny taxa för byggnads-
nämndens verksamhet.

I taxan § 3.2 första stycket i taxan anges: 
” Om projekt, för vilket bygganmälan fullgjorts inte fullföljs inom föreskri-
ven tid, skall preliminärt erlagda avgifter för åtgärder som inte vidtagits, på 
sökandens begäran återbetalas. Framställs inte sådan begäran inom sex må-
nader från det att lovet har förfallit, är rätten till återbetalning förfallen.”

Taxan § 3.2, fjärde stycket har följande lydelse

”Ränta utgår inte på belopp som återbetalas, respektive tilläggsdebiteras för 
tid innan betalning skall fullgöras.”

Bestämmelserna i taxan strider mot preskriptionslagen (1981:130) och ränte-
lagen (1975:635).

Enligt 12 § preskriptionslagen gäller att avtal att en fordran inte skall preskri-
beras eller att preskription skall kunna avbrytas på annat sätt än som före-
skrivs i denna lag är ogiltigt. Det beslut som fullmäktige antagit på Svenska 
Kommunförbundets rekommendationer är i strid med gällande lagstiftning. 
Länsstyrelsen har också i två beslut, den 11 oktober 2000 och den 4 oktober 
2001 fastlagt att ”föreskrifter i taxa av innebörd att skyldigheten till återbe-
talning har upphört om krav på återbetalning inte framställts inom viss tid 
måste anses sakna laga verkan om tidsfristen för återkrav strider mot all-
männa preskriptionsregler.”  

Ärendeberedning

Se byggnadsnämndens protokoll den 17 oktober 2001 (§ 145).

Kommunstyrelsen tillstyrkte byggnadsnämndens förslag den 28 november 
2001 (§ 327).

Kommunfullmäktiges beslut enligt byggnadsnämndens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att § 3.2 första och fjärde styckena i taxa för 
byggnadsnämndens verksamhet skall strykas.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:164
Utdrag: § 337 Dnr 482/01 106
Samtliga nämnder
Informationsavdel-
ningen

Ändring i kommunens sponsringspolicy avseende marknads-
föringsbidrag 

Mölndals kommuns policy för sponsring antogs av kommunfullmäktige den 
10 december 1997 (§ 185). Den är inriktad på annans sponsring av kommu-
nal verksamhet men innehåller även övergripande skrivningar om kommu-
nens sponsring av annans verksamhet. 

I samband med yttrande över revisionsrapporten ”Granskning av marknads-
föringsbidrag, föreningsbidrag, sponsring eller annat stöd” uppdrog kom-
munstyrelsen i § 179/01 åt stadskontoret att se över sponsringspolicyn och 
utarbeta ett förslag som tydligare täcker in marknadsföringsåtgärder och 
direktiv för dokumentation av beredning.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 18 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 28 november 2001 
(§ 328).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att följande skall gälla avseende kommunens 
sponsring av annans verksamhet i Mölndals kommuns policy för sponsring, 
att ersätta gällande lydelse

Kommunens sponsring av annans verksamhet

Kommunens bidragsgivning till föreningar och organisationer skall ske en-
ligt gällande regler om föreningsbidrag m.m. Kommunal sponsring får inte 
ha som huvudsakligt syfte att ekonomiskt stödja viss förening eller organisa-
tion.

Syftet med kommunal sponsring skall vara att marknadsföra kommunen i 
något sammanhang, skapa goodwill för kommunens verksamheter eller på 
annat sätt allmänt främja kommunens näringsliv eller medborgare. Sponsring 
kan ske t.ex. i form av köp av reklam- eller annonsplats, hjälp med mark-
nadsföring eller enklare tjänster i samband med evenemang. Samråd bör i 
dessa fall ske med stadskontorets informationsavdelning.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 337 forts.

Vid kommunal sponsring av annans verksamhet genom särskilt avtal eller 
till ett värde överstigande 5 000 kronor skall det föreligga en dokumenterad 
bedömning av den förväntade marknadsföringseffekten och en juridisk 
bedömning om sponsringen är förenlig med den kommunala kompetensen.

Sponsorsåtaganden som avviker från denna policy, innefattar principiella 
frågeställningar eller avser ett ekonomiskt värde överstigande ett basbelopp 
kräver godkännande från kommunstyrelsen.

I övrigt skall i tillämpliga delar principerna för sponsring av kommunal 
verksamhet även gälla vid kommunens sponsring av annans verksamhet.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:165
Utdrag: § 338 Dnr 429/01 029
Kent Helgesson

Svar på motion om att hos regeringen anmäla intresse för del-
tagande i försök med friår för anställda

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2001 (§ 248) att till kom-
munstyrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom 
Kent Helgesson undertecknad motion.

I motionen föreslås

”att fullmäktige beslutar att hos regeringen anmäla intresse att delta i för-
söket med friår.” 

Ärendeberedning

Näringsdepartementet meddelade den 28 november 2001 vilka tolv kommu-
ner som utsetts att delta i försöket med friår.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 28 november 
2001 (§ 323)

- Fullmäktige avslår motionen, med hänvisning till att regeringen redan 
utsett de kommuner som skall delta i projektet.

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp), Bengt Odlöw (s), Hans Bro-
berg (fp) och Ralf Lorentzon (s).

Yrkanden

Kent Helgesson yrkar bifall till motionen.

Bengt Odlöw, med instämmande av Hans Broberg och Ralf Lorentzon, yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Kent 
Helgessons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 338 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen, med hänvisning till att regeringen 
redan utsett de kommuner som skall delta i projektet.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:166
Utdrag: § 339 Dnr 101/01 100
Kommunstyrelsen

Svar på motion om inrättande av en demokratiberedning

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 53) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Folkpartiet liberalerna genom 
Dagmar Callgard undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall besluta att

”tillsätta en demokratiberedning med representanter från olika partier och 
kommundelar. Beredningen skulle utveckla den lokala demokratin och 
bredda underlaget för den enskildes delaktighet och inflytande i väsentliga 
frågor”.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog den 23 april 2001 (§ 99) åt stadskontoret att utforma 
ett förslag till yttrande.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 7 november 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 28 november 
2001 (§ 324)

- Fullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hänvis-
ning till att fullmäktiges presidium och gruppledare får utgöra det organ 
som driver arbetet med demokratiutveckling i Mölndals kommun.

Anförande

Bengt Odlöw (s) yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:167
§ 340 Dnr 526/01 739

Svar på interpellation om hemvårdarnas villkor i Mölndals 
kommun

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om hemvårdarnas villkor i 
Mölndals kommun till vård- och omsorgsnämndens ordförande Lars-Axel 
Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 21 november 2001 
(§ 322).

Lars-Axel Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp) och Sonja Gustafsson (spi).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:117
Utdrag: § 341 Dnr 536/99 370
Jan Kronberg
Mölndal Energi AB Svar på motion om att tillvarata lokala och miljövänliga energi-

resurser i fjärrvärmenätet

Kommunfullmäktige beslutade den 20 oktober 1999 (§ 208) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiets fullmäktigegrupp 
genom Jan Kronberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall

”utreda de ekonomiska och tekniska möjligheterna att tillvarata de lokala 
spillvärmekällorna där tillgången på Stora Enso Mölndal AB är en källa 
som skall utredas

att utreda de ekonomiska och tekniska förutsättningarna att förbränna det 
lokalt tillgängliga biobränslet på Riskullaverket”.

Ärendeberedning

Se skrivelse från Mölndal Energi AB:s VD den 29 december 1999.

Mölndal Energi AB:s styrelse antog den 26 januari 2000 skrivelsen som 
eget yttrande över motionen.

Arbetsutskottet noterade den 20 november 2000 (§ 298) att Mölndal 
Energi AB i sin skrivelse finner det önskvärt att återigen göra en ekono-
misk och teknisk utredning för att studera möjligheterna att tillvarata 
spillvärme från Stora Enso AB.

Arbetsutskottet återremitterade i § 298/2000 ärendet för komplettering med 
kostnadsförslag för sådan utredning.

Mölndal Energi AB:s vd har i en skrivelse den 29 maj 2001 efter kontakt 
med Stora Enso gjort bedömningen att det inte finns någon ekonomi i att 
tillvarata spillvärme från Stora Enso.

Mölndal Energi AB har den 13 juni 2001 (§ 62) antagit skrivelsen som eget 
yttrande i ärendet.

Se kommunstyrelsens protokoll den 5 september 2001 (§ 212).

Anföranden

Anföranden hålls av Jan Kronberg (v) och Bengt Odlöw (s).
Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 341 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till yttrandet från 
Mölndal Energi AB
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:126
Utdrag: § 342 Dnr 466/00 006
Kommunstyrelsen

Svar på motion om öppna sammanträden för nämnden för kultur 
och fritid

Kommunfullmäktige beslutade den 25 oktober 2000 (§ 196) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Grönas fullmäktige-
grupp genom Laila Åkerberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige skall besluta

”att se över möjligheterna att öppna sina sammanträden för allmänheten 
(ex. antal personer, under vilka punkter man kan närvara osv.),

referat från nämnden för kultur och fritids sammanträden kommer ut på 
kommunens hemsida, ansvar för detta referat bör vara nämndens arbets-
utskott”.

Kommunfullmäktige överlämnade motionen till kommunstyrelsen för bered-
ning.

Gymnasienämnden har den 30 mars 2000 (§ 36) begärt att få anordna öppna 
nämndsammanträden.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet remitterade den 11 december 2000 (§ 316) motionen till 
nämnden för kultur och fritid för yttrande.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse i april 2001. Förvalt-
ningen föreslår att motionen avstyrks.

Nämnden för kultur och fritid avstyrker motionen den 19 april 2001 (§ 53).

Arbetsutskottet bordlade den 18 juni 2001 (§ 164) ärendet för diskussion 
i partigrupperna den 27 augusti 2001 tillsammans med gymnasienämndens 
begäran att få anordna öppna nämndsammanträden.

Arbetsutskottet har den 10 september 2001 (§ 201) föreslagit att nämnden för 
kultur och fritids sammanträden inte skall vara öppna för allmänheten.

Kommunfullmäktige beslutade den 21 november 2001 (§ 288) att gymnasie-
nämnden inte skall få ha öppna sammanträden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 342 forts.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 243)

- Fullmäktige medger inte att nämnden anordnar öppna sammanträden. 
Frågan kan tas upp till förnyat övervägande när man fått mer erfaren-
heter i andra kommuner av öppna nämndsammanträden.

- Fullmäktige beslutar att motionen därmed skall anses vara besvarad.

Yrkande

Bengt Odlöw (s) yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:127
Utdrag: § 343 Dnr 98/01 530
Hans Sternlycke
Gatunämnden Svar på motion om utökad spårvägsutbyggnad
Planeringsutskottet

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 51) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås  

”att Mölndal i sin planering av nya bostads- och industriområden utgår från 
krav på kollektivtrafiktillgänglighet och helst med spårvagn,

att spårvägsreservat inritas från Mölndal till Heljered och Kållered över Ball-
torp och att spårvägsreservatet till Västra Frölunda bibehålls och att ett reser-
vat genom Toltorpsdalen övervägs,

att inriktningen blir att större kollektivtrafikstråk bör ha tiominuterstrafik,
och att Mölndal i regionen verkar för att ett lågprissatt årskort införs och att 
om inte intresse finns Mölndal inför ett själv.”

Ärendeberedning

Gatunämnden avstyrker motionen den 14 maj 2001 (§ 92).

Planeringsutskottet avstyrker motionen den 16 maj 2001 (§ 51).

Arbetsutskottet uppdrog den 18 juni 2001 (§ 141) åt stadskontoret att göra en 
sammanfattning av gatunämndens och planeringsutskottets yttranden.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 28 augusti 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 244)

- Fullmäktige avslår motionen med hänvisning till stadskontorets sam-
manfattande skrivning med referens till gatunämndens och planerings-
utskottets yttranden.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Bengt Odlöw (s) och Berndt 
Runberg (s).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 343 forts.

Yrkanden

Hans Sternlycke yrkar bifall till motionen.

Bengt Odlöw och Berndt Runberg yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Hans 
Sternlyckes yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till stadskontorets 
sammanfattande skrivning med referens till gatunämndens och planerings-
utskottets yttranden.

Reservation

Miljöpartiet de Grönas fullmäktigegrupp reserverar sig mot kommunfull-
mäktiges beslut.
_____
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Handling 2001:128
Utdrag: § 344 Dnr 100/01 005
Samtliga nämnder
Stadskontoret Svar på motion om nämndprotokoll på hemsidan
Informationsavdel-
ningen Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 52) att till kommun-

styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att alla nämndprotokoll skall finnas tillgängliga på hem-
sidan.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 1 juni 2001. Motionen avstyrks. 

Stadskontoret anser inte att nämndernas protokoll skall läggas ut på hem-
sidan. Kommunfullmäktiges och kommunstyrelsens protokoll bör dock även 
fortsättningsvis läggas ut, efter granskning mot personuppgiftslagen. Stads-
kontoret avser genom sin informationsavdelning att så snart det är möjligt 
införa en rubrik på hemsidan under vilken förvaltningarna varje vecka i 
referatform lägger in färsk information från nämndernas sammanträden.

Arbetsutskottet föreslog den 18 juni 2001 (§ 143) att motionen skulle avslås.

Kommunstyrelsen återremitterade den 8 augusti 2001 (§ 195) ärendet för 
redovisning om förslaget leder till merarbete för nämndsekreterarna.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 27 augusti 2001.

Vid arbetsutskottets sammanträde diskuteras värdet av att få hela protokollen 
på hemsidan. Man bedömer att kommuninvånarna har ett intresse av att få 
läsa beslutsmeningarna i de enskilda ärendena.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 245)

- Fullmäktige bifaller motionen och beslutar att nämndprotokoll skall 
läggas ut på hemsidan efter granskning med hänsyn till personuppgifts-
lagen.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 344 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Berith Stålhammar (s), Kent Helgesson (mp), Hans 
Sternlycke (mp), Bengt Odlöw (s), Jan Kronberg (v), Rosi Tholin (fp), Kjell 
Tengelin (m), Hans-Olof Engvall (kd) och Laila Åkerberg (mp).

Stadsjurist Jan Persson lämnar vissa upplysningar i ärendet.

Yrkanden

Berith Stålhammar yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med ändringen 
”alt. information om nämndens beslut” och att ikraftträdandet skall vara den 
1 april 2002.

Hon yrkar vidare som ett tillägg att stadskontoret får i uppdrag att, i samråd 
med respektive nämnd, ta fram ett underlag för utformningen av informa-
tionen.

Bengt Odlöw yrkar bifall till Berith Stålhammars yrkande.

Kent Helgesson och Laila Åkerberg yrkar bifall till motionen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Berith Stålhammars förslag och Kent 
Helgessons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Berith Stål-
hammars yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden ställer därefter proposition på tilläggsyrkandet och finner att det 
bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller motionen och beslutar att fr.o.m. den 1 april 
2002 skall nämndprotokoll alt. information om nämndens beslut läggas ut på 
hemsidan efter granskning med hänsyn till personuppgiftslagen.

Kommunfullmäktige uppdrar åt stadskontorets informationsavdelning att, i 
samråd med respektive nämnd, ta fram ett underlag för utformningen av in-
formationen.
_____
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Handling 2001:129
Utdrag: § 345 Dnr 173/01 435
Lennart Svensson
Gatunämnden Svar på motion om att anlägga naturpark, våtmark samt öppna 

upp kulvertar i Kållered

Kommunfullmäktige beslutade den 28 mars 2001 (§ 83) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiet genom Lennart 
Svensson undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”- att bygga en naturpark med våtmark mellan motorvägen och Ekenleden 
norr om Labackavägen

- att öppna kulverterade sträckningar på Ävaån och Vommedalsbäcken så 
laxfisk kan våga vandra uppåt i vattensystemet”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 8 augusti 2001. 

Gatunämnden tillstyrker motionen den 20 augusti 2001 (§ 137). 

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 3 oktober 2001 
(§ 246).

Anföranden

Anföranden hålls av Jan Kronberg (v) och Benny Strandberg (kd).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till gatunämndens yttrande. Motionsförslagen får prövas i den 
pågående utredningen om brister och problem i nuvarande trafikstruktur i 
Kållered.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-12-12 31

Handling 2001:130
Utdrag: § 346 Dnr 104/01 739
Sonja Gustafsson
Vård- och omsorgs-
nämnden

Svar på motion om inrättande av en tjänst som dietist för äldre 
i särskilda boende och för äldre med hemtjänst

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 54) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Sveriges Pensionärers Intresseparti 
genom Sonja Gustafsson undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall låta inrätta en tjänst som 
dietist för äldre under vård- och omsorgsnämndens ansvarsområde.

Ärendeberedning

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 13 augusti 2001. 

I skrivelsen konstateras att om medel beviljas för dietist bör man över-
väga om det är rätt att prioritera en sådan kvalitetshöjning inom en del 
av äldreomsorgen, med tanke på kommunens ekonomi. Förvaltningens 
uppfattning är att nuvarande kostsituation håller en godtagbar standard.

Vård- och omsorgsnämnden avstyrker motionen den 23 augusti 2001 (§ 86). 

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 247).

- Fullmäktige avslår motionen med hänvisning till vård- och omsorgsför-
valtningens tjänsteskrivelse.

Anföranden

Anföranden hålls av Sonja Gustafsson (spi), Laila Åkerberg (mp), Kent 
Helgesson (mp), Lars-Axel Karlsson (s) och Dagmar Callgard (fp).

Yrkanden

Sonja Gustafsson yrkar bifall till motionen.

Laila Åkerberg, med instämmande av Kent Helgesson och Dagmar Callgard, 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 346 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Sonja 
Gustafssons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till vård- och om-
sorgsförvaltningens tjänsteskrivelse.

Reservation

Fullmäktigegruppen för Sveriges Pensionärers Intresseparti reserverar sig 
mot kommunfullmäktiges beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:131
Utdrag: § 347 Dnr 266/01 530
Hans Sternlycke

Svar på motion om ansökan av kommunalt medlemskap i Göta-
landsbanan/Europabanan

Kommunfullmäktige beslutade den 22 maj 2001 (§ 146) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att ”Mölndal söker medlemskap i föreningen Götalands-
banan/Europabanan”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 19 september 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 262)

- Fullmäktige avslår motionen då Mölndals kommun redan är med i 
Götalandsbanan/Europabanan genom Göteborgsregionens kommunal-
förbund (GR).

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp) och Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Hans Sternlycke yrkar bifall till motionen.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Hans 
Sternlyckes yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen då Mölndals kommun redan är med 
i Götalandsbanan/Europabanan genom Göteborgsregionens kommunalför-
bund (GR).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:148
Utdrag: § 348 Dnr 171/01 107
Hans Sternlycke

Svar på motion om kommunalt investmentbolag

Kommunfullmäktige beslutade den 28 mars 2001 (§ 81) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att

”idén med ett kommunalt investeringsbolag för angelägna samhällsin-
vesteringar som trafik och bostäder utreds, vilka former det skulle kunna 
arbeta under och vilka fördelar och svårigheter det kan vara med ett för-
verkligande”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 3 oktober 2001. Stadskontoret av-
styrker att motionen blir föremål för utredning bl.a. för att

- det är mycket tveksamt om förslaget ryms inom den kommunala 
kompetensen

- kontoret bedömer intresset hos allmänheten som lågt för att placera sina
pengar i ett kommunalt investmentbolag vars placeringsinriktning styrs 
i första hand av politiska ambitioner utan uttalat vinstintresse.

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 281) föreslagit att kommun-
fullmäktige skall avslå motionen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp) och Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Hans Sternlycke yrkar bifall till motionen.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Hans 
Sternlyckes yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 348 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:149
Utdrag: § 349 Dnr 210/01 710
Benny Strandberg
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden

Svar på motion om enkät till samtliga småbarnsföräldrar om ev. 
omsorgsbehov

Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2001 (§ 112) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Kristdemokraterna genom Benny 
Strandberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige ”inför sitt ställningstagande till 
den s.k. maxtaxan genomför en enkät i enlighet med motionens intentioner.”

Regeringen har den 6 september 2001 meddelat att den inte finner skäl att 
föreslå riksdagen en sådan försöksverksamhet som kommunen begärt.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 29 juni 
2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden tillstyrkte motionen den 12 septem-
ber 2001 (§ 67), under förutsättning att nämnden kompenseras för de ökade 
kostnaderna som en enkätundersökning medför.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 31 oktober 2001 
(§ 282).

Anförande

Benny Strandberg tackar för svaret.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Komunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hän-
visning till barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 
29 juni 2001.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:150
Utdrag: § 350 Dnr 216/01 620
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden Svar på motion om flexibelt sportlov
Gymnasienämnden

Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2001 (§ 115) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Moderata samlingspartiet genom 
Stefan Caplan och Claes Olsson undertecknad motion.

I motionen föreslås ”att kommunfullmäktige beslutar införa flexibelt sportlov 
för skolorna i Mölndal”.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 sep-
tember 2001. 

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden tillstyrker motionen den 12 septem-
ber 2001 (§ 74), under förutsättning att fullmäktige kompenserar nämnden 
för de ökade kostnader som ett flexibelt sportlov medför.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 22 augusti 2001.
Förvaltningen ser det inte ekonomiskt försvarbart att dubblera sportlovsakti-
viteterna till flera veckor. För fritidsgårdarnas verksamhet bedömer man det 
positivt med flexibelt sportlov.

Nämnden för kultur och fritid antog den 20 september 2001 (§ 108) förvalt-
ningens yttrande som eget yttrande.

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 6 september 2001.

Se gymnasienämndens protokoll den 27 september 2001 (§ 130). 

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 284) föreslagit att kommun-
fullmäktige skall bifalla motionen.

Anföranden

Anföranden hålls av Stefan Caplan (m), Marita Aronson (fp), Kent Helges-
son (mp), Sonja Gustafsson (spi), Matti Riukka (s), Jan Kronberg (v), Patrik 
Karlsson (s), Maija Savolainen (v) och Hans Broberg (fp).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 350 forts.

Yrkanden

Stefan Caplan yrkar att ärendet återremitteras till barnomsorgs- och utbild-
ningsnämnden samt gymnasienämnden för ytterligare utredning.

Marita Aronson, Patrik Karlsson och Hans Broberg yrkar bifall till åter-
remissyrkandet.

Kent Helgesson, med instämmande av Sonja Gustafsson och Jan Kronberg, 
yrkar avslag på motionen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återremitterar motionen till barnomsorgs- och utbild-
ningsnämnden samt gymnasienämnden för ytterligare utredning och ytt-
rande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:151
Utdrag: § 351 Dnr 371/01 111
Hans Sternlycke

Svar på motion om organisation av ett ev. ungdomsfullmäktigeval

Kommunfullmäktige beslutade den 30 augusti 2001 (§ 208) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås ”att ett förslag tas fram på hur ett ungdomsfullmäktigeval 
i samband med kommunfullmäktigevalet kunde organiseras.”

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog den 8 oktober 2001 (§ 235) åt stadskontoret att ut-
arbeta ett yttrande över motionen enligt de synpunkter som framkommit vid 
arbetsutskottets sammanträde.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 15 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 291) föreslagit att kommun-
fullmäktige skall avslå motionen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Patrik Karlsson (s) och Sonja 
Gustafsson (spi).

Yrkanden

Hans Sternlycke yrkar bifall till motionen.

Patrik Karlsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Hans 
Sternlyckes yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:152
Utdrag: § 352 Dnr 357/01 000
Kommunstyrelsen

Svar på motion om att kommuninvånarna skall få förslagsrätt 
i fullmäktige

Kommunfullmäktige beslutade den 22 augusti 2001 (§ 190) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Kent 
Helgesson undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall medge rätt för kommun-
invånarna att direkt till fullmäktige lämna förslag – medborgerlig initiativ-
rätt – enligt beskrivning i motionen.

Arbetsutskottet bordlade den 10 september 2001 (§ 213) ärendet till sitt 
sammanträde den 8 oktober 2001 för diskussion i partigrupperna den 
24 september 2001.

Arbetsutskottet uppdrog den 8 oktober 2001 (§ 232) åt stadskontoret att 
utarbeta förslag till yttrande.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 15 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 294) föreslagit att kommun-
fullmäktige skall avslå motionen.

Anförande

Bengt Odlöw (s) yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:153
Utdrag: § 353 Dnr 465/01 109
Rosi Tholin

Svar på motion om kommunens handläggningstider

Kommunfullmäktige beslutade den 25 oktober 2000 (§ 195) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Folkpartiet liberalerna genom Rosi 
Tholin undertecknad motion.

I motionen föreslås att

”att kommunstyrelsen inför fullmäktige rapporterar vilka genomsnittliga 
handläggningstider som gäller vid kommunens olika förvaltningar för verk-
samhetsåret 1999,

att kommunstyrelsen inför kommande verksamhetsår uppdrar åt berörda för-
valtningar att inom oförändrad ram utreda och börja genomföra de verksam-
hetsförändringar som krävs för att nedbringa den genomsnittliga genom-
loppstiden på ärenden”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 8 oktober 2001. Av skrivelsen framgår 
att efter den nya vägledningen för informationsarbetet antagits i augusti 2001 
måste alla förvaltningar på något sätt ge respons inom tre arbetsdagar.

Handläggningstiden säger inte alltid allt om hur ett ärende handlagts. Det är 
av största vikt att ett ärende blir korrekt berett ur olika aspekter, med längre 
handläggningstid som följd. Dessutom avgör ärendets art vilken prioritets-
ordning ett ärende har.

Kommunstyrelsen har utarbetat förslag till beslut den 31 oktober 2001 
(§ 300).

Anförande

Rosi Tholin yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till stadskontorets yttrande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:147
Utdrag: § 354 Dnr 470/01 000
Stadskontoret

Redovisning av motioner, vars beredning ännu inte avslutats

Stadskontoret har upprättat en förteckning över de motioner i kommunfull-
mäktige, vars beredning inte är avslutad.

Ärendeberedning

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 296) överlämnat redovis-
ningen till kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger redovisningen till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:95
§ 355 Dnr 313/01 734

Svar på interpellation om äldrevårdsköns utveckling 

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om äldrevårdsköns utveckling 
till vård- och omsorgsnämndens ordförande Lars-Axel Karlsson (s) vid kom-
munfullmäktiges sammanträde den 13 juni 2001 (§ 169).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 238) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 300) ärendet till den 
12 december 2001 p.g.a. stor ärendemängd.

Lars-Axel Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Hans Broberg (fp), Lars G 
Andersson (spi), Kent Helgesson (mp), Bengt Odlöw (s) och Ralf Lorent-
zon (s).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:96
§ 356 Dnr 314/01 611

Svar på interpellation om barns läsförmåga i årskurs tre 

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om barns läsförmåga i års-kurs 
tre till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik Karls-son 
(s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 13 juni 2001 (§ 170).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 239) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 301) ärendet till den 
12 december 2001 p.g.a. stor ärendemängd.

Patrik Karlsson besvarar interpellationen.

Anförande

Hans Sternlycke håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:115
§ 357 Dnr 384/01 620

Svar på interpellation om bollplaner vid kommunens skolor

Benny Strandberg (kd) ställde en interpellation om bollplaner vid kommu-
nens skolor till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik 
Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 30 augusti 2001 
(§ 216).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 240) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 302) ärendet till den 
12 december 2001 p.g.a. stor ärendemängd.

Patrik Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Benny Strandberg (kd), Kent Helgesson (mp), Berith 
Stålhammar (s), Sonja Gustafsson (spi), Stefan Robertson (fp), Claes 
Olsson (m), Hans Broberg (fp), Berndt Runberg (s), Lisbeth Årgårdh (s) 
och Maija Savolainen (v).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:142
§ 358 Dnr 454/01 739

Svar på interpellation om ”promenader” för personer i äldre-
boende och för dem som anlitar hemtjänst 

Sonja Gustafsson (spi) ställde en interpellation om ”promenader” för perso-
ner i äldreboende och för dem som anlitar hemtjänst till vård- och omsorgs-
nämndens ordförande Lars-Axel Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sam-
manträde den 26 september 2001 (§ 243) enligt följande

”Finns det fastlagda rutiner inom äldreomsorgen i Mölndal för hur ofta de 
gamla i särskilt boende eller de som anlitar hemtjänsten kan få komma ut på 
’promenad’ om de inte har möjlighet att gå ut själva?

Om det finns sådana rutiner, hur ofta och hur långa promenader, tidsmässigt, 
är det då fråga om?”

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 304) ärendet p.g.a. 
för stor ärendemängd.

Lars-Axel Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Sonja Gustafsson (spi), Kent Helgesson (mp) och Laila 
Åkerberg (mp).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:143
§ 359 Dnr 438/01 318

Svar på interpellation om underhåll av Labackavägen 

Jan Johansson (s) ställde en interpellation om underhåll av Labackavägen
till gatunämndens ordförande Kjell Tengelin (m) vid kommunfullmäktiges 
sammanträde den 26 september 2001 (§ 244) enligt följande

”Kan Kålleredsborna förvänta sig att inom rimlig tid få reparerat Labacka-
vägen?”

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 304) ärendet p.g.a. 
för stor ärendemängd.

Kjell Tengelin besvarar interpellationen.

Anförande

Jan Johansson tackar för svaret.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:144
§ 360 Dnr 440/01 761

Svar på interpellation om vilken missbruksvård kommunen har 

Hans Sternlycke (mp) ställd en interpellation om vilken missbruksvård
kommunen har till arbets- och familjestödsnämndens ordförande Dagmar 
Callgard (fp) vid kommunfullmäktige sammanträde den 26 september 2001 
(§ 245) enligt följande

”Hur många missbrukare finns det i Mölndal? 
Hur många är beroende av sprit resp. narkotika och vad är tendensen?
Finns det någon beräkning av vad missbrukarna kostar kommunen?
Görs det någon utvärdering av behandlingsresultat från missbruksvården?
Hur många är det som skulle behöva plats på behandlingshem?
Hur lång är väntetiden för en plats?
Vilken uppföljning finns det efter behandling?
Vilka metoder används för öppen- och slutenvårdsbehandling?”

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 306) ärendet p.g.a. 
för stor ärendemängd.

Dagmar Callgard besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Kjell Tengelin (m), Kent Helges-
son (mp), Benny Strandberg (kd), Marita Aronson (fp), Berndt Runberg (s) 
och Bengt Odlöw (s). 

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:145
§ 361 Dnr 442/01 403

Svar på interpellation om gällande lokala miljömål och åtgärder 

Laila Åkerberg (mp) ställde en interpellation om gällande lokala miljömål 
och åtgärder till kommunstyrelsens ordförande Bengt Odlöw (s) vid kom-
munfullmäktiges sammanträde den 26 september 2001 (§ 246) enligt 
följande

”Hur långt har man kommit vad beträffar planeringsutskottets och miljö- och 
hälsoskyddsnämndens förslag om arbetsgrupp för kommunens lokala miljö-
mål?
Har det gjorts någon undersökning om tillståndet i våra grundvattentäkter 
liksom grundvatten i vidare bemärkelse?”

Kommunfullmäktige bordlade den 21 november 2001 (§ 307) ärendet p.g.a. 
för stor ärendemängd.

Bengt Odlöw besvarar interpellationen.

Anförande

Laila Åkerberg tackar för svaret.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 362 Dnr 561/01 532
Kommunstyrelsen

Motion om pendeltågstationer vid Ericsson och AstraZenica

I en av Benny Strandberg undertecknad motion föreslår Kristdemokraterna 
att fullmäktige skall 

”uppdra åt gatukontoret i samarbete med planeringskontoret och övriga 
intressenter att utreda förutsättningarna för pendeltågstationer vid såväl 
Ericsson som AstraZenica.”

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 363 Dnr 556/01 624
Patrik Karlsson

Interpellation till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ord-
förande ”Beror skolproblem på hörselproblem?”

Hans Sternlycke (mp) lämnar en interpellation till barnomsorgs- och utbild-
ningsnämndens ordförande enligt följande

”-  Har det gjorts någon ljudundersökning på skolor i Mölndal?
- Vad är i så fall resultatet?
- Finns det särskilt dåliga skolor ljudmässigt?
- Vad skulle det kosta att åtgärda?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 364 Dnr 557/01 714
Patrik Karlsson

Interpellation till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ord-
förande om familjedaghem och allmän förskola

Hans Sternlycke (mp) lämnar en interpellation till barnomsorgs- och utbild-
ningsnämndens ordförande enligt följande

”-  Hur tänker Mölndal behandla den allmänna förskolan? 
- Kommer familjedaghemmen att finnas med där?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 365

Avslutning

Vice ordföranden Kaj Johansson (s) och 2:e vice ordföranden Suzan 
Gelesits (m) tackar för det gångna året och önskar varandra, ledamöter, 
ersättare och tjänstemän en lugn, skön jul och ett gott nytt år.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


